
Zápis z jednání Komise pro sociálních a zdravotní 

záležitosti města Libčice nad Vltavou 
 

Dne:  22. ledna 2024, od 17:30 do 18.45 

Přítomni:  Martina Macurová, Zuzana Cejpková, Ilona Chrtová, Renata Baxová, Kamila Vorlová, 

Šárka Fišerová a Petra Nováková Sádková 

Omluveni: xx 

Nepřítomni:  xx 

Hosté:  xx 

 

Program jednání: 

1. Rekapitulace činnosti komise v roce 2023 

2. Domluva plánu činnosti na rok 2024 

3. Zpracování doporučení k jedné žádosti o individuální finanční podporu města – neveřejná 

část zápisu  

4. Různé 

 
Neprobráno, přesunuto na příští jednání: 

xxxx 

 

Stručně průběh jednání: 

● Přivítání členů 

 

Ad 1) Rekapitulace činnosti komise v roce 2023 

- V rámci jednání došlo ke stručné rekapitulaci činnosti komise v roce 2023. Konkrétně se 

jednalo o následující: 

- Četnost jednání komise a jejich průběh – v roce 2024 bude četnost a pojetí jednání 

stejné. 

- Stručné zhodnocení fungování finanční výpomoci občanům: 

- bylo podáno celkem 7 žádostí, komise při jejich hodnocení nenarazila na 

nejasnosti, které by bylo potřeba řešit, 

- jako podstatné komise považuje zachovat současné zaměření finanční 

podpory, tzn. stručně řečeno zaměření se na pomoc lidem v obtížných 

životních situacích, které nelze finančně řešit z jiných zdrojů, jiné instituce 

nepřispívají či jejich příspěvky nepokryjí náklady, 

- jako klíčové kritérium je, že žadatel před podáním žádosti využije existující 

formy státní podpory, včetně PNP, 



- v roce 2023 nebyla vyčerpaní celková částka, která byla v rozpočtu 

alokována, skutečnost dle komise vychází z toho, že program byl zahájen 

v druhé polovině roku a byl zaveden nově,  

- v rozpočtu města na rok 2024 je k dispozici stejná částka, jako pro rok 2023, 

vzhledem k tomu, že finanční výpomoc v roce 2023 byla zavedena nově od 

dubna 2023, nebyl důvod tuto částku snižovat, cílem není tuto částku každý 

rok vyčerpat, ale přidělovat dle konkrétní potřebnosti, v případě, že ji v roce 

2024 vyčerpáme, počítáme s žádosti na městě o navýšení. 

 

- Podpora různých aktivit – stručně jsem zrekapitulovali jednotlivé činnosti z roku 

2023, které komise řešila, či se do nich aktivně zapojila.  

 

- Průběžné informování občanů různými informačními kanály.  

 

Ad2) Plán činnosti na rok 2024 

- Dál budeme individuálně posuzovat žádosti o finanční podporu. 

- Zaměříme se na hledání možností zajištění individuální dopravy pro seniory a lidi se 

zdravotním znevýhodněním. 

- Otevřeme diskuzi nad dostupností obědů pro klienty pečovatelské služby a seniory. 

   

Ad 3) Projednání žádostí o individuální podporu občanů 
- Neveřejná část zápisu.  

 

Ad4) Různé – bez témat 

 

Témata na příští jednání komise 

- xxxx 

Úkoly: 

- Poptat podmínky individuální dopravy od okolních organizací/subjektů v ¼ 2024 – přetrvává 

z minulého jednání. 

- Zjistit možnosti dodavatelů obědů z okolí – ¼ 2024 - – přetrvává z minulého jednání. 

- Domluvit předání informací ohledně nabídky pana Veszeleiho – z důvodu nemoci úkol trvá. 

- Připravit materiál do Rady města ve vazbě k individuální finanční pomoci – jedna žádost. 

- Paní Chrtová ověří možnosti krátkodobých odlehčovacích/zdravotních pobyty pro dospělé 

děti se zdravotním znevýhodněním u kolegyně. 

 

Zapsala: Martina Macurová 

 


